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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro dopravu ZHMP   

ZÁPIS z 8. jednání 

Výboru pro dopravu ZHMP konaného dne 12. 12. 2023 v 16:30 hod. 
místnost č. 349, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

 

     

 
Přítomni:  Ing. Martin Sedeke, Mgr. Michal Andelek, Mgr. Ing. Jaromír Beránek, MUDr. Klára Cingrošová, Ing. 

Gabriela Lněničková, MBA, Stanislav Nekolný, MBA, doc. Ing. Pavel Peterka, Ph.D., Ing. Adam 
Scheinherr, MSc., Ph.D., Mgr. Bára Soukupová   

Omluveni:   Ing. Ondřej Prokop, Ing. Tomáš Slabihoudek, Ing. David Vodrážka, Pavel Zelenka 

Jednání řídil:  Ing. Martin Sedeke, předseda Výboru pro dopravu ZHMP       
 

 

Text zahájení:  8. jednání bylo zahájeno v 16.32 hod.   

 

Na ověřovatele zápisu byl navržen Stanislav Nekolný, MBA. 

 

Hlasování:  pro: 8  proti: 0   zdržel se: 1 nehlasoval: 4 

 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Stanislav Nekolný, MBA 

 

Schválení zápisu z 7. jednání ze dne 14. 11. 2023  

 

Hlasování:  pro: 9  proti: 0   zdržel se: 0 nehlasoval: 4 

 

Zápis z 7. jednání byl schválen. 

 

Návrh programu: 

 

BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 

1.  Úvod   

2. T-VD-
0108 

Z-11901 k návrhu obecně závazné vyhlášky, 
kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 
55/2000 Sb., kterou se vydává Statut hlavního 
města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 
(projednávání přestupků v dopravě) 

1. náměstek MUDr. 
Hřib 

Mgr. Milan Hubka, 
MBA, ředitel DSC 

MHMP 

3. T-VD-
0107 

Z-11904 o prováděných činnostech v nejbližším 
období na komunikacích v hl. m. Praze s 
významným dopadem na dopravu 

TSK hl. m. Praha, 
a.s./ PKD MHMP 

 

4.  Různé   

 
 

Hlasování o návrhu programu:  pro: 9  proti: 0   zdržel se: 0  nehlasoval: 4 

 

Program byl schválen. 
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K jednotlivým bodům programu: 

 

Bod č. 2 Z-11901 k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 

Sb., kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (projednávání 

přestupků v dopravě) 

 

MUDr. Zdeněk Hřib, 1. náměstek primátora: Všechny přestupky dle zákona č. 361/2000 Sb., o provozu na 

pozemních komunikacích v projednávání přejdou na městské části. Statutem hlavního města Prahy bude 

určeno, že se bude jednat o Městské části Praha 1 – Praha 22. Odvolacím orgánem 1. instance bude 

Magistrát hl. m. Prahy.     

 

Diskuse: 

 

Ing. Sedeke: Jen mně napadlo, co by se stalo, kdyby tisk Zastupitelstvo HMP neschválilo. 

 

Mgr. Milan Hubka, MBA, ředitel DSC MHMP: V případě, že by statutem nebyly určeny městské části, 

problematiku by neřešil nikdo. Pravděpodobně by se problematika musela zpátky abstrahovat na Magistrát 

hl. m. Prahy.   

 

MUDr. Hřib: Pevně věřím, že to schváleno bude. Městské části by měly být na agendu připraveny.   

 

Návrh usnesení: Výbor pro dopravu ZHMP doporučuje schválit Tisk Z-11 901 v Zastupitelstvu HMP. 

 

Hlasování:  pro: 9  proti: 0  zdržel se:  nehlasoval: 4 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 3 Z-11904 o prováděných činnostech v nejbližším období na komunikacích v hl. m. Praze s 

významným dopadem na dopravu  

 

Ing. Aleš Krejča, ředitel PKD MHMP: Pravidelně předkládáme tento materiál. 

 

Diskuse:  

 

Ing. Krejča: V rámci problematiky Letňan jsme si říkali, že po novém roce bychom se měli sejít 

s představiteli Letňan  a probrat opatření ohledně budoucích kulturních akcí v Letňanech. 

 

Ing. Sedeke: Po novém roce se sejdeme a připravíme návrh. 

 

Nekolný, MBA: Ano, měli bychom udělat koordinační schůzku. K akcím v květnu 2024 ještě přibude i 

plánované Mistrovství světa v ledním hokeji. V letošním roce v Letňanech byla velká akce s motorkami, 

kdy bylo cca 40 tis. návštěvníků.   

 

Bod č. 4 Různé 

 

Andrea Dostálková, veřejnost: Ráda bych se zeptala na Radlickou radiálu. V oblasti bydlím cca 25 let. Je 

třeba aktualizovat Radlickou radiálu. Vím, že je připravovaná nová studie a chtěla jsem se zeptat na další 

vývoj. 

 

MUDr. Zdeněk Hřib, 1. náměstek primátora: Už v minulém volebním období jsme řekli, že navržený 

projekt je třeba upravit. Plánovaná estakáda by měla být povrchovou variantou.   

 

Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D.: V loňském roce jsme schválili aktualizaci projektu, aby byl více 

městotvorný a zahrnoval i připomínky občanů. Projekt byl i rozeslán městským částem k připomínkování. 
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Následně po vyhodnocení připomínek mělo dojít ke zjištění procesní a finanční náročnosti. INV MHMP 

má úkol do 29. 12. 2023 připravit komplexní podklad pro rozhodnutí Rady HMP.   

 

Dostálková: Je už nějaká vize varianty, která by měla být vítězná?  

 

MUDr. Hřib: Rada HMP bude rozhodovat na základě podkladů, které připraví INV MHMP. Web 

radlickaradiala.info jsme letos v druhé polovině roku zaktualizovali.   

 

Ing. Sedeke: Téma můžeme zařadit na nějaké další jednání výboru.  

 

doc. Ing. Peterka: Měl bych terminologickou poznámku, že Radlická radiála začíná Rozvadovskou spojkou 

a vede až k Barrandovskému mostu. Tudíž zde nyní mluvíme o tunelové stavbě č. 9567, kdežto Radlická 

radiála je mnohem delší a zahrnuje i Rozvadovskou spojku. Samotný tunel dopravu nezlepší, je to uvedeno 

v dopravní koncepci, ví to politici i dopraváci. V roce 2019 jsme navrhovali dopravní opatření, která by 

měla situaci vylepšit. Jedná se o bypass sjezdu na Barrandovský most, světelné závory (signalizace) na 

Rozvadovské spojce, úpravy na Plzeňské a další. 

 

MUDr. Zdeněk Hřib, 1. náměstek primátora: Detailní vysvětlení včetně návazných opatření bych nechal na 

jednání, až zde budou představeny varianty. Na území MČ Praha 5 jsou dvě skupiny obyvatel. Jedna 

skupina obyvatel Radlickou radiálu chce a druhá ji nechce. A právě záleží na tom, v kterém úseku Radlické 

radiály se která skupina obyvatel nachází.  

 

Ing. Sedeke: Připravili jsme termíny jednání výboru ve sejném systému jako doteď na další rok a jsou 

následovné:  

 

Úterý 23. 1. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 20. 2. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 19. 3. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 16. 4. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 21. 5. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 18. 6. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 10. 9. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 22. 10. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 19. 11. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

Úterý 10. 12. 2024 od 16.30 hod v jednací místnosti č. 349 

 

 

Jednání výboru bylo ukončeno v 17:02 hodin a trvalo 30 minut.  

 

 

 

 

Ověřil:   Stanislav Nekolný, MBA   

 

Předseda výboru: Ing. Martin Sedeke 

 

Zapsal:   Ing. Jan Marek, MHMP - ODO MHMP   

https://www.radlickaradiala.info/

